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سرمقاله

ارتش اسرائیل در دام جنگ چریکی
ادامه ازصفحه یک

غزه اما اکنون به تلی از خاک و ساختمان های 
ویران تبدیل شده که هر وجب از آن می تواند محل 
حمله، مخفیگاه و گریزگاه چریک های حماس باشد. 
راه دور نرویم؛ ارتش اسرائیل در همین هفته های 
اخیر اعتراف کرد که در میان خرابه های غزه، شمار 
تلفات نیروها و انهدام تجهیزاتش از جمله تانک های 
پیشرفته »مرکاوی« افزایش قابل توجه یافته است.  
اعلام ادامه جنگ در سال جدید میلادی از سوی 
اسرائیل، اعتراف به ورود ناگزیر به جنگی است که 
اکنون با جنگ متعارف و سنگر به سنگر تفاوت 
ماهوی دارد؛ حتی با جنگ روبه گسترش با حزب الله 
در جنوب لبنان متفاوت خواهد بود. اما چرا ورود به 
جنگ چریکی برای ارتش اسرائیل سخت و جانکاه 
است؟ دلیل این امر ویژگی های این جنگ و تفاوت 

آن با جنگ متعارف است:
1- در جنگ متعارف، خطوط مشخص و قدرت 
جنگ  دارد.  دست  در  را  عمل  ابتکار  برتر  آتش 
چریکی اصولاٌ فاقد مواضع ثابت است. چریک ها 

در میان مردم عادی پنهانند. 
2- ارتش اسرائیل تا پیش از این در پی پیش روی، 
مواضع  به  حمله  و  غزه  کنترل  و  اراضی  اشغال 
معلوم حماس بود. از این پس اما باید در شکل 
تازه جنگ، مدام خود را با امنیت جانی نیروهایش 
و مردم غزه درگیر کرده و بابت هرگونه آسیب به 

آنان، هزینه اعتباری نزد افکار عمومی بپردازد.
3- در وضع تازه، حماس دیگر خود را با امر دفاع 
از موضعی خاص در غزه پیوند نمی زند؛ بلکه در 
می تواندمیدان  هرلحظه  که  گرفته  قرار  جایگاهی 
جنگ را از شمال به جنوب یا مرکز غزه تغییر داده و 

بر شمار تلفات ارتش اسرائیل بیفزاید.
از  هریک  ارتش  وقتی  متعارف،  جنگ  در   -4
طرف های متخاصم به پیروزی قاطع نرسد، طرف 
عبارت  به  می شود.  معلوم  جنگ  بازنده  و  پیروز 
روشن در چنین جنگی، حالت بینابین وجود نخواهد 
داشت. اما در جنگ چریکی تا وقتی ارتش چریکی 

قادر است خود را از شکست برهاند، پیروز است.
5- ارتش هایی که خود را درگیر جنگ با چریک ها 
کنند، باید تن به جنگی طولانی و فرساینده دهند. 
آنها  به طور مستمر با سایه هایی می جنگند که با 
نیرو و تجهیزات کمتر قادرند ضربه های تاکتیکی و 

تأثیرگذار به دشمن وارد کنند.
6- تن سپردن به جنگ چریکی با این واقعیت 
مدعی  نمی تواند  متعارف  ارتش  که  روبروست 
از  باشد.  چریک ها  با  مقابله  در  روشن  پیروزی 
همین روست که اسرائیلی ها گفته اند؛ پیروزی در 
جنگ کنونی به تدریج و در طول زمان به دست 

خواهد آمد.
7- ارتش متعارف در جنگ با چریک ها نمی تواند 
مدعی پیروزی در نیمه راه و یا تحمیل شکست 
بر چریک ها باشد؛ زیرا تا وقتی چریک ها شلیک 
می کنند، پیروزی معنی ندارد. نکته مهم این است 
که ارتش چریکی می تواند حتی با نیروی بسیار کم 
شمار هم ضربه های تاکتیکی خود را به دشمن وارد 

کرده و در بزنگاه از محل بگریزد. 
8- فراموش نباید کرد که جنگ چریکی با هدف 
برد و باخت در دستور کار چریک ها قرار می گیرد. 
دسترس  از  دور  وضع  این  در  مصالحه  بنابراین 

خواهد بود. 
آنچه در بالا آمد تنها بخشی از جنبه های مربوط 
به جنگ چریکی است که ادامه کار را برای ارتش 
اسرائیل سخت و جانکاه تر از هفته ها و ماه های 
پس از اکتبر 2023 و یا سال های پیش از این در 

جنگ های مقطعی با حماس می کند. 
با این  حال حماس نیز اکنون در دور تازه جنگ 
خود با ارتش اسرائیل با چالش هایی روبروست؛ از 
جمله حاکمیت در حال از دست رفتن؛ حفظ منابع 
تدارکاتی؛ پناهگاه هایش و حفظ حمایت مردم غزه. 
ارتش اسرائیل گفته است: جنگ غزه در سال 
جدید میلادی ادامه خواهد یافت؛ زیرا به ناگزیر 
هم  انداز  دهد. چشم  چریکی  به جنگ  تن  باید 

چنین می نماید.

خبر

اخبار

خودروی مونتاژ چینی در ایران سه 
برابر قیمت جهانی است

رئيس مجمع نمایندگان استان اصفهان با بیان 
اینکه اصفهان تبدیل به آلوده ترین شهر کشور شده 
است گفت: تمام دستورالعمل ها و قوانین موجود 
مانده  زمین  بر  رود  زاینده  رودخانه  احیای  برای 

است.
لارگانی  موسوی  ناصر  سید  ایسنا،  گزارش  به 
در جلسه علنی در نطق میان دستور خود گفت: 
کلان شهر اصفهان و شهرهای مجاور آن تبدیل به 
آلوده ترین شهر کشور شده و حتی از تهران سبقت 
که  است  این  این شرایط سوال  در  است؛  گرفته 
چرا مسئولان مربوطه دست روی دست گذاشته  
و کاری نمی کنند. مگر بدتر از این هم وضعیتی 
است؟ وضعیت طوری شده که مردم نای نفس 
را  مدارس  ابد  تا  نمی شود  ندارند؛  هم  کشیدن 
تعطیل کرد و مردم در خانه های خود حبس شوند.
وی با بیان اینکه تمام دستورالعمل ها و قوانین 
بر زمین  زاینده رود  احیای رودخانه  برای  موجود 
مانده است، گفت: مقام معظم رهبری در دیدار 
به مسئولان  اصفهان خطاب  مردم  از  با جمعی 
فرمودند که برای رفع مشکل آب اصفهان، شب 
از روز نشناسید ولی متاسفانه هیچ کاری انجام 
نشده است. نماینده فلاورجان در مجلس با انتقاد 
از افزایش قیمت نهاده های دامی گفت: دام های 
دامداران گرسنه هستند و به دلیل همین گرسنگی، 
دام های مولد به کشتارگاه برده می شود؛ دام های 
و  دار  قوس  و  کش  تصمیمات  منتظر  گرسنه 
نامربوط مسئولان نمی مانند. از طرف دیگر گرانی 
نهاده های دامی هزینه تولید را بالا برده و منجر 
به گرانی گوشت و مرغ شده که نتیجه آن و خالی 
تر شدن سفره های مردم است. وی با انتقاد از 
گران شدن قیمت اینترنت گفت: وقتی می گوییم 
گران است می گویند اپراتورها در حال ورشکستگی 
هستند پس اگر در حال ورشکستگی هستند چرا 
و  دولتی  حرفه ای  باشگاه های  حامی  و  اسپانسر 
نیمه دولتی و برنامه های تلویزیونی می شوند؟ آیا 
این بدان معنا نیست که می خواهند از جیب خالی 
مردم هزینه های سرسام آور تبلیغات خود را جبران 

کنند؟

مجلس سیاست های ارزی بانک 
مرکزی را بررسی می کند

عضو  یک  انتقاد  به  پاسخ  در  مجلس  رئیس 
کمیسیون برنامه و بودجه از عملکرد بانک مرکزی 
در زمینه سیاست های ارزی گفت: موضوع ارز در 
دستور رسیدگی جلسه سه شنبه مجلس قرار دارد.

دوشنبه  روز  علنی  جلسه  در  زنگنه  محسن 
مجلس در اخطاری با استناد به اصل 84 قانون 
اساسی اظهار کرد: دولت در سال 1401 ارز 4200 
تومانی را حذف کرد که تبعات آن را در کنار نقاط 
مثبت، جامعه متحمل شد. با اینکه در اصلاحات 
ساختار بودجه تاکید داشتیم که بانک مرکزی باید 
در  را  انضباطی  ارز  تسعیر  قیمت  خصوص  در 
پیش بگیرد، متاسفانه الان حدود 28 قلم کالا با 
ارز 28500 تومانی توسط بانک مرکزی تامین ارز 

می شود.
از  برنامه و بودجه گفت:  این عضو کمیسیون 
ریاست مجلس می خواهم که مجلس به عنوان 
دستگاه ناظر بر بانک مرکزی و سیاست های پولی 

به این موضوع ورود کند.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 
در پاسخ به اخطار  زنگنه اظهار کرد: موضوع ارز در 
دستور رسیدگی جلسه سه شنبه مجلس قرار دارد 

و فردا در این زمینه بحث خواهیم کرد.

نظر سخنگوی شورای نگهبان 
درمورد شایعه رد صلاحیت روحانی

هادی طحان نظیف سخنگوی شورای نگهبان در 
گفت و گو با خبرگزاری فارس در پاسخ به این سوال 
که مباحثی درباره رد صلاحیت حس روحانی در 
فضای مجازی برای انتخابات مجلس خبرگان مطرح 
می شود. آیا این مباحث صحت دارد؟ گفت: این 
مباحثی که درباره بررسی صلاحیت خبرگان مطرح 
می شود و این اخباری که من در فضای مجازی و 
برخی رسانه ها می شنوم، واقعا برای من هم جدید 

دارد.
نگهبان در حال  افزود: شورای  ادامه  وی در 
برگزاری آزمون نسبت به افرادی است که باید 
از آنها آزمون گرفته شود، زیرا اعضای فعلی و 
سابق خبرگان و کسانی که یک بار آزمون را                              قبول 
شده اند، طبیعتا بر اساس قانون نیاز به آزمون 
صلاحیت  بررسی  وارد  هنوز  و  ندارند  مجدد 
خبرگان نشده اند و بعد از اتمام مباحث آزمون 
کم کم بررسی صلاحیت ها آغاز خواهد شد که تا 
آن موقع هم زمان وجود دارد. از آنجا که این اخبار 
مبنای قضاوت برخی اشخاص قرار می گیرد، اگر 
عزیزان مستندات و منبع خود را                              ذکر کنند، شاید 

برای مردم موضوع شفاف تر باشد.

نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس اعلام 
کرد

برای سال آینده به حقوق کارگران 
توجه ویژه ای شود

شورای  مجلس  عمران  کمیسیون  رئیس  نایب 
اسلامی با بیان این که افزایش حقوق 18 درصدی 
برای کارکنان دولت در سال آینده با تورم همخوانی 
ندارد، گفت: افزایش حقوق کارگران و کارمندان 

نیازمند توجه ویژه است.
مجلس  دیروز  علنی  جلسه  در  بدری  صدیف 
شورای اسلامی با گرامیداشت سالروز حماسه ۹ 
دی ماه، اظهار داشت: حضور مردم در صحنه های 
مختلف انقلاب و در مناسبت های مختلف ثابت 
کرده است که مردم پای انقلاب و نظام خود محکم 
ایستاده اند مسئولان نیز باید در رفع مشکلات و 

دغدغه های مردم گام های موثرتری بردارند.
آستانه  در  کرد:  بیان  تذکری  در  ادامه  در  وی 
آخر سال انتظار می رود وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در افزایش حقوق کارگران برای سال 1403 
عنایت ویژه ای داشته باشد. باید به افزایش حقوق 
کارکنان وزارتخانه های جهاد کشاورزی، کشور و  
بهداشت به صورت ویژه توجه شود چرا که اکنون 
 18 افزایش  می کنند.  دریافت  پایینی  حقوق های 
 40 بالای  تورم  با  دولت  کارکنان  حقوق  درصدی 

درصد همخوانی ندارد.
نماینده مردم اردبیل در مجلس شورای اسلامی 
همچنین از کاهش سرعت اینترنت و افزایش قیمت 

آن انتقاد کرد.
مشکل  به  می رود  انتظار  کرد:  اظهار  بدری 
صادرات  موانع  و  توجه  اردبیل  سیب زمینی کاران 
سیب زمینی برداشته شود. اکنون سیب زمینی در 
انبار کشاورزان دپو شده و در حال خراب شدن 

است.

جلسه  در  دوشنبه  صبح  رئیسی  ابراهیم  سید 
از  یکی  استانداران،  با  دولت  هیئت  مشترک 
مهمترین کارهای پیش روی دولت و مدیران استانی 
مشارکتی،  انتخاباتی  برگزاری  برای  زمینه سازی  را 
رقابتی، ایمن و سالم دانست و گفت: همه مدیران 
دستگاه های اجرایی به ویژه استانداران، فرمانداران 
رقابت  برگزاری  زمینه  دارند  وظیفه  بخشداران  و 
گروه  که هیچ  کنند  فراهم  گونه ای  به  را  انتخاباتی 
سیاسی، حزب، جریان و عموم مردم در معرفی یا 
انتخاب نامزدهای مورد نظر خود احساس محدودیت 

نداشته باشند.
رئیس جمهوری هدف مشترک و نهایی مجموعه 
اقدامات دولت و همچنین احزاب و گروه های سیاسی 
در زمینه انتخابات را افزایش امید در جامعه و ایجاد 
دانست  انتخابات  در  برای مشارکت  و رغبت  شور 
مجری  عنوان  به  دولت  مجموعه  قطعاً  افزود:  و 
انتخابات رأی مردم را حق الناس می داند و نسبت به 
حفظ حقوق مردم و امانتداری از رأی آنها توجه ویژه 

و جدی دارد.
انتخابات  ایده آل دولت در  اینکه  بیان  با  رئیسی 
اظهار  است،  قوی  مجلسی  شکل گیری  پیش رو، 
داشت: مجلس قوی  در کنار دولتی قوی ایرانی قوی 

را شکل خواهند داد.
رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه مجموعه دولت و 
دستگاه های اجرایی در انتخابات پیش رو هیچ نامزد 
یا لیست انتخاباتی نخواهد داشت و از هیچ نامزد و 
لیستی نیز حمایت نخواهد کرد، تصریح کرد: دولت 
و  مجری  نقش  خود  برای  صرفاً  انتخابات  این  در 
برگزارکننده قائل است و تلاش خواهد کرد با کمک 
ناظران و هیئت های اجرایی و با استفاده از تجربه 
متعدد،  دوره های  در  انتخابات  برگزاری  پیشینه  و 

انتخاباتی بی نقص برگزار کند.
رئیسی در بخش دیگری از سخنان خود توجه 
ویژه نسبت به معیشت مردم و مسائل اقتصادی 
اجرایی  دستگاه های  مدیران  همه  سوی  از  کشور 
را مورد تأکید قرار داد و ضمن استقبال از اعلام 
در  نقش آفرینی  برای  استانداران  برخی  آمادگی 
تامین کالاهای اساسی و مشارکت در تنظیم بازار، 
کمترین  در  خواست  اقتصادی  وزارتخانه های  از 
این  با  جلسه  برگزاری  به  نسبت  ممکن  زمان 
استانداران و استفاده از ظرفیت ها و پیشنهادات 

آنها اقدام شود.
از  پرهیز  بر  تأکید  با  ادامه  در  جمهوری  رئیس 
ویژه  به  بی اثر  و  زمان بر  تکراری،  برگزاری جلسات 
در ساعات اداری مدیران استانی که مانع از حضور 
آنها در محل کارشان می شود، ضمن توصیه اکید 

مدیریت زمان به استانداران، وزیر کشور و رئیس 
کرد،  مکلف  نیز  را  استخدامی  و  اداری  سازمان 
و  بررسی  جمع آوری،  را  جلسات  اینگونه  اطلاعات 

نسبت به کاهش یا حذف آنها اقدام کنند.
تخصیص  در  استانداران  نظر  اخذ  »ضرورت 
عنوان  به  تورم  مهار  »پیگیری  استانی«،  اعتبارات 
بررسی  »لزوم  دولت«،  مهم  اولویت های  از  یکی 
در  مسکن  تسهیلات  نمودن  متمرکز  راهکارهای 
بانک مسکن و مکلف کردن بانک های خصوصی به 
»واگذاری  استان ها«،  توسعه  برای  تسهیلات  ارائه 
اختیارات در اجرای قانون مولدسازی به استانداران، 
با هدف ایجاد انگیزه در مدیران استانی برای پیگیری 
»پرداخت  استان ها«،  زیرساختی  مشکلات  رفع  و 
وجوه مربوط مسئولیت های اجتماعی دستگاه های 

از  »پرهیز  استانداران«،  نظارت  و  اطلاع  با  اجرایی 
از  جلوگیری  برای  مرکز  در  تصمیم گیری ها  اطاله 
تزلزل مدیریتی در استان ها«، »واگذاری پروژه های 
استانی و منطقه ای به استان ها و پیگیری پروژه های 
ملی از مرکز«، »لزوم آگاهی و اطلاع مدیران استانی 
از تصمیماتی که نیاز به تنویر و اقناع سازی افکار 
و مدیران  وزرا  تعهد  و  »پایبندی  دارند «،  عمومی 
دوم  و  اول  دور  مصوبات  اجرای  به  نسبت  مرکز 
سفرهای استانی«، »تحقق امنیت غذایی در تهیه 
ظرفیت  به  نسبت  ویژه  نگاه  با  اساسی،  کالاهای 
تولیدی استان ها«، »اهتمام مدیران استانی نسبت 
و  مسکن  ازدواج،  تسهیلات  پرداخت  پیگیری  به 
اشتغال«، »تأکید بر همکاری و تعامل متقابل هر 
چه بیشتر وزرا و استانداران«، »پیگیری ویژه توسعه 

»توجه  کشور«،  جنوبی  جزایر  وضعیت  ارتقای  و 
جدی به صرفه جویی در ساخت و سازهای دولتی با 
پرهیز از سالن سازی های غیرضرور در ساختمان های 
مشوق های  اثربخشی  میزان  »ارزیابی  و  دولتی« 
قانون جوانی جمعیت در افزایش جمعیت کشور« 
از دیگر محورهای مهم سخنان رئیس جمهوری در 

نشست مشترک هیئت دولت با استانداران بود.
رئیسی ضمن تاکید بر ضرورت مقابله با بروکراسی 
سازمان های  و  ادارات  در  خسته کننده  و  پیچیده 
با  خواست  اجرائی  دستگاهای  مدیران  از  دولتی، 
کشور  اولویت های  جهادی  و  تحولگرایانه  رویکرد 
را پیگیری و تحقق اهداف دولت در گره گشایی از 
مشکلات کشور را به صورت مجدانه در دستور کار 

خود داشته باشند.

یک عضو هیات رئیسه مجلس گفت: در بررسی بودجه دقت 
را فدای سرعت نخواهیم کرد از سوی دیگر کسی هم اجازه ندارد 
برای نمایندگان تعیین تکلیف کند. بودجه یک سند مهم است 
که برنامه ریزی یک سال آینده کشور است و با زندگی 85 میلیون 
نفر ایرانی در ارتباط است، از این جهت اگر کمیسیون یا همکار 

نماینده ای نظری برای بهبود آن دارد حتما باید ارائه دهد.
مجتبی یوسفی عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی در 
این سوال که »این دغدغه وجود  به  پاسخ  ایلنا، در  با  گفت وگو 
دارد که به دلیل همزمانی بررسی لایحه بودجه با ایام انتخابات، 
در بررسی لایحه دقت عمل لازم صورت نگیرد یا از برخی موارد 
چشم پوشی شود«، گفت: ما در این مجلس اگرچه ضعف هایی هم 
داشتیم اما تلاش مجلس یازدهم از روز اول این بوده که در چند 
بعد کار قانونگذاری و نظارت و پیگیری تا حصول نتایح را انجام دهد. 
مقام معظم رهبری که با رأفت خودشان این مجلس را مورد لطف 
قرار دادند، فرمودند که این مجلس نظام مسائل کشور را شناخت.

قانون  اصلاح  بانکداری،  قانون  اصلاح  حوزه  در  داد:  ادامه  وی 
مالیات که به جای ممیز محور برود به سمت سامانه محور، توجه به 
مشاغل خرد و کوچک، بحث رتبه بندی معلمان، موضوعات مرتبط 
به مالیات بر سوداگری، قانون جهش تولید مسکن، قانون مالیات 

بر خانه های خالی، قانون حمایت از مستاجرین، این می شود نظام 
مسائل یعنی با شناسایی مشکلات کشور در یک سیر قانونگذاری 
حرکت شده تا بتوانیم قدم هایی را برای حل مشکلات مردم برداریم.

نماینده مردم اهواز در مجلس تصریح کرد: در این مجلس یک 
کار دیگر انجام دادیم و آن سه شنبه های نظارتی بود تا هر هفته یک 
مسئول از دولت بیاید و نسبت به علمکرد خود و دستگاه مربوطه 
به نمایندگان ملت گزارش ارائه دهد و کمیسیون تخصصی مربوطه 
هم یک گزارش از موقعیت عملکردی اعم از ضعف ها و قوت ها ارائه 

دهد.
وی ادامه داد: برنامه هفتم سال پایانی این مجلس آمد و علیرغم 
اینکه مرسوم بوده سال پایانی کارهای سخت انجام نمی شود اما 
ایستاد و سه  این مجلس  بود  چون توصیه مقام معظم رهبری 
شیفت وقت گذاشت بیش از 4 تا 5 ماه از کمیسیون تا تلفیق و از 

تلفیق تا صحن علنی برای برنامه وقت گذاشته شد.
هم خط  بودجه  برای  کرد:  خاطرنشان  عمران  کمیسیون  عضو 
قرمز مجلس همین است که بخواهد کار را رها کند یا سرسری 
بگیرد. درخصوص مالیات هم که برخی گفتند مجلس می خواهد با 
همکاری دولت مالیات را افزایش دهد از همین جا پاسخ می دهیم که 
به هیچ عنوان چنین نیست، دریافت مالیات باید به سمت فرارهای 

مالیاتی برود.
عضو هیات رئیسه مجلس در ادامه اظهار داشت: یکی از اقداماتی 
که انجام شد و اقدام خوب سازمان امور مالیاتی بود، حرکت به 
سمت سامانه ها و افزایش مؤدیان است، یعنی تعداد مؤدیان به 
دوبرابر افزایش پیدا کرد. ما سال گذشته که بودجه امسال را بررسی 
می کردیم دولت معافیت مالیاتی برای کارمندان را 7 میلیون تومان 
در نظر گرفته بود ما این را به 10 میلیون تومان رساندیم، برای سال 
آینده هم 5/12 میلیون تومان پیش بینی شده است، برای مشاغل 
کوچک و خرد که شامل بند ج می شوند این را از 25 درصد به 20 

درصد کاهش دادیم.
وی تاکید کرد: ما به شرطی موافق افزایش مالیات ها هستیم 
و  ضعیف  اقشار  بازنشستگان،  کارگران،  کارمندان،  بر  که 
مجموع  در  نکند.  وارد  فشار  خرد  مشاغل  و  صنوف  متوسط، 
بنای مجلس این است که بودجه را حتما با دقت بررسی کند 
و یکی از دغدغه های مهم نمایندگان هم همسان سازی حقوق 
بازنشستگان بود که بودجه در یک مرحله رد شد تا حتما این 

مساله در آن دیده شود.
یوسفی در واکنش به اظهارات معاون پارلمانی رئیس جمهوری 
که گفته بود »اگر پیشنهادات نمایندگان در زمان بررسی بودجه 
کمتر باشد، بودجه در زمان مناسب تمام می شود«، گفت: این 
را کسی نمی تواند تعیین تکلیف کند، ما در بررسی بودجه دقت 
را فدای سرعت نخواهیم کرد از سوی دیگر کسی هم اجازه ندارد 
برای نمایندگان تعیین تکلیف کند. بودجه یک سند مهم است 
که برنامه ریزی یک سال آینده کشور است و با زندگی 85 میلیون 
نفر ایرانی در ارتباط است، از این جهت اگر کمیسیون یا همکار 

نماینده ای نظری دارد برای بهبود حتما باید ارائه دهد
وی تصریح کرد: اگر قرار باشد کسی پیشنهاد ندهد، اصلا لازم 
نیست لایحه به مجلس بیاید، دولت خودش بودجه را مصوب و 
اجرا کند، لایحه به مجلس می آید بررسی و در صورت لزوم اصلاح 
بودجه  بهبود  اگر اصلاحی صورت می گیرد در جهت  و  می شود 

است.

رئیسی در نشست با استانداران اعلام کرد

درانتخاباتازهیچنامزدیحمایتنمیکنیم
گروه سیاسی - رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه مجموعه دولت در انتخابات پیش رو نامزد یا لیست انتخاباتی نخواهد داشت و از هیچ نامزد و لیستی نیز 
حمایت نخواهد کرد، تصریح کرد: در این انتخابات صرفاً برای خود نقش مجری و برگزارکننده قائلیم و تلاش خواهیم کرد با کمک ناظران و هیئت های اجرایی 

و با استفاده از تجارب گذشته، انتخاباتی بی نقص برگزار کنیم.

دربررسیبودجهدقترافدایسرعتنمیکنیمیک عضو هیات رئیسه مجلس اعلام کرد
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یک کارشناس مسائل سیاسی گفت: حاج قاسم در تعامل با خودی ها و جریان های 
مختلف فکری و سیاسی، هوش سیاسیش را به خوبی نشان داد.

حجت الاسلام والمسلمین محمد خلیلی در گفت وگو با ایسنا با بیان این که »اخلاص 
و ولایت مداری از بارزترین ویژگی های مکتب حاج قاسم بود« افزود: کسی که هم روح 
حاکم بر عملش را و هم خودِ عملش را اصلاح  کند موجب ماندگاری و خدایی شدن 
کار و مسیرش می شود. حاج قاسم در تعامل با خودی ها و جریان های مختلف فکری و 

سیاسی، هوش سیاسیش را به خوبی نشان داد.
وی با اشاره به »شیوه ها و جلوه های حاج قاسم در میدان نبرد«، گفت: طراحی حاج 
قاسم این بود که هیمنه آمریکا را به صورت نرم در منطقه هدف قرار دهد. به عقیده 
بنده خط قرمز حاج قاسم این بود که به صورت مستقیم و رودررو از آمریکایی ها تلفات 
نگیرد و البته ایران هم پیوسته به صورت نیمه منفعلانه با طراحی های غیرمستقیم، 
آمریکا و سمپات های این کشور در منطقه، درگیر است. ایران تلاش دارد تا زمانی که 

ضربه ای مستقیم از آمریکا نخورد از درگیری مستقیم با این کشور، پرهیز کند.
باید به ضربه مستقیم به آمریکایی ها فکر کنیم

وی معتقد است در آن چه بعد از شهادت حاج قاسم پیش آمده است، باید تجدید 
پیش  منطقه  جدید  شرایط  با  متناسب  را  جدیدی  طراحی  باید  گفت:  و  شود  نظر 
ببریم. اگر می خواهیم مسیر و مکتب حاج قاسم را ادامه دهیم باید به ضربه مستقیم 
به آمریکایی ها فکر کنیم والا میراث او که با خون دل به دست آمده است، ضربه 

می خورد.
این استاد حوزه علمیه مزیت نسبی ایران در منطقه را در میدان نبرد دانست و گفت: 
اگر در میدان نبرد بخواهیم مدام محاسبه کنیم و از  ضربه های مستقیم صرفنظر کنیم و 
از سوی دیگر اگر بخواهیم صرفا روی معادلات اقتصادی ببندیم، خب طرف مقابل هم از 
این مزیت نسبی استفاده می کند کما این که آمریکا و غرب بعد از اطمینان از اثربخشی 

تحریم ها علیه ایران،  ابزارهای تحریمی جدید تولید و علیه کشورمان اعمال کردند.

وی قطع شریان های حیاتی رژیم اشغالگر قدس توسط ایران و دوستان منطقه ایش 
را پیشنهاد داد و ابراز عقیده کرد: با قطع لوله های نفت و گازی که به سرزمین های 
اشغالی می رود، چیزی شبیه به کاری که آمریکایی ها با لوله های انتقال گاز روسیه به 
اروپا انجام دادند و لوله های پروژه نورد استریم را منفجر کردند یا با هدف قرار دادن 
کشتیرانی حامل مواد اولیه و کالاهای مصرفی به مقصد اسراییل، می توان شریان حیاتی 

صهیونیست های جنایتکار را قطع کرد.
باید روحیه عزت مندی بیشتری در کالبد جامعه دمیده شود

خلیلی در پیشنهادی دیگر خواستار اعمال سیاست رودررویی مستقیم با آمریکا و 
ارزیابی فشارهای اجتماعی ناشی از این موضوع توسط دست اندرکاران داخلی شد و 
گفت: باید روحیه عزت مندی بیشتری در کالبد جامعه دمیده شود و  معادلات را تغییر 
داد و سیاستمداران را به استفاده بیشتر از مزیت نسبی ایران – موفقیت های ناشی از 
مزیت میدان نبرد – ترغیب کرد در این صورت چه بسا اعتماد مردمیِ بیشتری عاید 

کشور شود.
کیفرخواست پرونده ترور سردار سلیمانی تقدیم دادگاه شد

این صحبت ها در حالی مطرح شد که روز گذشته عباسعلی کدخدایی در مراسم 
بزرگداشت سالگرد شهادت سردار سلیمانی که در مرکز مطالعات سیاسی و بین المللی 
وزارت امور خارجه برگزارشده است، گفت: سردار سلیمانی در چارچوب سیاست های 
حرکت  و  تلاش  منطقه  مظلوم  مردم  از  دفاع  جهت  در  ایران  اسلامی  جمهوری 

می کردند.
وی ادامه داد: اثرات فعالیت های حاج قاسم سلیمانی را اکنون در منطقه می بینیم و 

ایشان باعث تقویت روحیه مقاومت در منطقه شدند.
رییس کمیته ویژه پیگیری حقوقی و بین المللی پرونده ترور سردار سلیمانی با تاکید 
براین که سردار سلیمانی موضوع دفاع مشروع  را در منطقه گسترش دادند در بخشی 
دیگر از صحبت های خود درمورد پیگیری  پرونده ترور سردار سلیمانی در داخل کشور 

گفت: اقدامات خوبی در دادگستری تهران برای پیگیری پرونده انجام شده است و به 
نتایج خوبی رسیده ایم.

کدخدایی ادامه داد : پرونده های متعددی در این زمینه مطرح است و آنچه که مربوط 
به پرونده شهید سلیمانی است در بعد حقوقی و کیفری به نتایج خوبی رسیده است.

وی ادامه داد: کیفرخواست در این زمینه تقدیم دادگاه شده است و دادگاه در مرحله 
رسیدگی کیفری پرونده است.

کدخدایی افزود: در بعد بین المللی نیز  مکاتبات زیادی برای پیگیری پرونده انجام 
شده است که  البته همان طور که می دانید پیگیری پرونده ها در بعد بین المللی کندی 

خاص خود را دارد .
وی افزود: ما در این زمینه از مشورت وکلای خارجی و بین المللی نیز  استفاده کرده ایم.

همزمان با سالگرد شهادت سردار سلیمانی تشریح شد
جلوههایحاجقاسمدرمیداننبرد
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